
ZAPISI{ICA
z vfroine,i konferencie sekcie Taneind Sportu SZTS

Vyroind konferencia konani dilat 12.06.2024

Miesto konania: Univerzdlny dom tanca, Pekn6 cestaZlA,831 54 Bratislava

Zaiiatok vf roinej konferen ci ez 13 :27

Koniec vfroinej konferencie: 14:55

Program vyroinej konferencie lYKl

l. Otvorenie zasadnutia a privitanie hosti

2. Vol'ba predsedu VK a predsednictva VK

3. Vofba predsedov a dlenov mand6tovej komisie, n6vrhovej komisie

4. Vofba skrut6torov, zapisovatel'a, overovatefov zdpisnice

5. Spr6va mand6tovei komisie

6. Schv6lenie programu rokovania

T.Yyroi,nd spr6va sekcie tanedndho Sportu 2023

8. Schv6lenie n6vrhu rozpodtu na rok 2024 a pl6nu dinnosti sekcie tanedn6ho Sportu na

rok2024

9. Zmeny materi6lov prishichajfcich do vlfludnej kompetencie VK (Finandnlf poriadok)

10. R6zne

77. Ztxer



Body programu

l. Otvorenie zasadnutia a privitanie hosti

Predsecla vyboru sekcie TS Slovenskdho zvdzu tanednych Sportov (d alej ,,SZTS") a

prezident SZTS Peter Ivanid privital pritomnych deleg6tov rra V;frodnej konferencii sekcie

tanedndho Sportu (d'alei ako VK).

2. Vol'ba predsedu VK a predsednictva VK

N6vrh predsedu VK: Peter Ivanid

Vysledok hlasovania: za:2419 proti: 0 zdrLal: 0

N6vrh predsednictva VK: Peter Ivanid

Vysledok hlasovania: za:2479 proti: 0 zdrLal: 0

3. Vol'ba predsedov a ilenov mandritovej komisie, nrivrhovej komisie

N6vrh Mand6tov6 komisia:

Predseda: Miroslav Yit'azka

dlenka: Stella Yilazkovd

Vysledok lrlasovania: za: 2419 proti: 0 zdrLal: 0

N6vrhov6 komisia:

Predseda: Majte Chren

dlenovia : neboli navrhnuti

Vlfsledok hlasovania: za:2419 proti: 0 zdrlal: 0

4. Vol'ba skrutitora , zapisovatel'a, overovatel'ov zipisnice

Skrutftor: Mari6n Chladny

Vysledok hlasovania: za:2479 proti: 0 zdrZal: 0

Zapisovatel'ka: Miroslava Porubiinov6

Vfsledok hlasovania: za:2419 proti: 0 zdrLal: 0

Overovatelia zf pisnice : Martin Sr6mka, Stella Y it' azkov it

Vysledokhlasovania: za:2419 proti:0 zdrLal:0



5. Spriva mandiltovej komisie

Celkovy poiet moZnych hlasov sekcie T3: 4277

Nadpoloviinf viii5ina moZnych hlasov: 2138

Poiet pritomnych hlasov: 2419

Nadpoloviind viii5ina pritomnych hlasov: 1210

2/3 viii5ina pritomn;fch hlasov: 1613

Uznesenie i.I:
12.06.2024 o doSlo k zrdtanithlasov skrut6torom pre overenie podtu pritomn;fch hlasov.

Vlfrodn6 konferencia sekcie fS SZTS je uzn65ania schopn6.

6. Schvilenie programu rokovania

Program rokovania sekcie Tanedny Sport (d'alej ,,TS") bol predstaveni pritomn;fm dlenom.

Nikto z pritomnych nemal pripomineky.

V;fsledok hlasovania: za:2419 proti: 0 zdrLal: 0

Program VK sekcie fS SzfS bol schv6leny.

7. Vfroinf spriva sekcie tanein6ho Sportu 2023

https://szts.sk/wp-content/uploads/2024105/2023 SZTS-vvrocna-sprava-01 .pdf

Peter Ivanid poinformoval o dinnosti aaktivit6ch zarok2023, predstavil odak6vand aktivity

zvazua sekcie TS.

(Jznesenie 1: VK TS berie na vedomie VS sekcie TS za rok 2023 bez pripomienok.

Vysledokhlasovania: za:2419 proti: 0 zdrLal 0

8. Schvdlenie nivrhu rozpoitu na rok 2024 a pl6nu iinnosti sekcie tanein6ho Sportu

na rok2024

Rozpoiet narok2024

https ://szts. sk/organy/valne-zhromazden iel

Predseda sekcie detailne obozn6mil deleg6tov o jednotlivlfch poloZk6ch ndvrhu sekdn6ho

rozpodtu na rok 2024, v kontexte celozvazov6ho rozpodtu.

PI6n iinnosti sekcie tanein6ho Sportu na rok2024

https : //szts. sk/wp-content/uploads/2024l05/2024:Plan-cinnosti.pdf



(Iznesenie 2: VK TS berie na vedomie rozpoiet sekcie na rok 2024 a pldn iinnosti za rok 2024

bez pripomienok.

Vysledok hlasovania: za:2419 proti: 0 zdrLal: 0

N6vrh bol prijatlf.

9. Zmeny materi6lov prishichajrfcich do vflulnej kompetencie VK (Finaninf

poriadok)

Peter Ivanid predstavil zmeny vo finandnom poriadku, ktord sa dotknri dlenskej z6kladne.

Skrritenie evidencie

. Zo l4 dni na 7 dni

. Zavddzaj[r sa nov6 variabilnd symboly

. Zavildzajfr sa variabiln6 symboly r;a jednotliv6 akcie

ilensk6 a licenind prispevky

ilenskd prispevky sa prezidium rozhocllo zvlf5it' po dlhSom dase na zitklade infl6cie, spr6vy

Evidendn6ho softvdru (novd n6klady).

o z l0 eur ua 12 eur pre fyzickd osoby

o 235 eur na 50 eur pre riadnycli dlenov (kluby)

Poplatok za podnet

Zvyienie poplatkov za podnet priSlo na zttklade spiitnej vazby od kontrol6ra SZTS a DIROK

na 100 eur. N5sledne kontrol6r SZTS osobne na mieste podal podnet na zvySenie poplatku za

podnet zo 100 eur na 200 eur.

Vysledok hlasovania: za: 7891proti: 0 zdrLal: 528

N6vrh bol prijatli a zaradeny do rokovania na valnd zhromaZdenie.

Odmena in5pektor

Maridn Chladny podal n6vrh na doplnenie honor6ru za dinnost'in5pektora. Peter Ivanid

navrhol, aby sa rozSfrila text6cia pri honor6're rozhodcu sekcie TS o in3pektora, nakol'ko je

zauZivand qf5ka honor6ru rovnak6 - 15 eur.

Vysledok hlasovania: za: 2479 proti: 0 zdrLal: 0

N6vrh bol prijalf azaradeny do rokovania na valnd zhromaZdenie.



Odmena za tr6nerskri iinnost'

Matej Chren priamo na YZ podal n6vrh na zvy5enie odmeny za trdnerskf dinnost' na

reprezentadnlf ch sirstredeniach

IndividuAlna lekcia

Spolodn;f trdning

Vlfsledok hlasovania:

N6vrh bol prijat;f azaradeny do rokovanianavalne zhromaZdenie.

Odmena za tr6nerskri

Individuflna lekcia

Spolodn;f tr6ning

Vysledok hlasovania:

N6vrh bol prijaty a zaradeny do rokovania na valnd zhrornaZdenie.

10. Rdzne

Honorfr pre ilenov komisii DIROK, ODKR

Kontrol6r Miroslav Bahin otvoril tdmu odmef,ovania zvazovych funkcion6rov za

vykonanri dinnost', ktor6.ie mnohokr6t dobrovol'n6 bez n6rokov na honor6r. Podotkol, Le ak

chceme ako zvaz napredovat', je potreba Struktriru posilnit' a investovat' do odmeiovania

dlenov. Mnohi robia svoju dinnost'bez n6rokov na honor6r.

Peter Ivanid sirhlasil, v5ak podotkol, Ze v pripade, ak by sa rozhodlo odmefiovat'

dlenov komisii, je potreba zvdLit aj honor6r pre dlenov prezidia a rne pozicie srivisiace

s chodom zvrizu. Pre trito tdmu, je potreba pripravit' podrobnejSi p16n a nadstavit' fungovanie

zv azov ej fi lo zo fie tykaj iic ej s a o dmeilovania.

Ziskanie extra financii pre zviz

P6n Milan Sp6nik ml. podal n6vrh na sponzorsk6 zmluvy a poZiadal Petra

Ivanida o spiitnti vdzbu, akym sp6sobom sa snaZi zvaz ziskat extra flnancie.

Peter Ivanid dodal, Le nie je fahkd zohnat' spollzora, ktory by zvdzu poskytol v2idiiu

finandnri podporu. Aj napriek popularite tanednych Sporlov, sme maly zvdza firmy, organizfrcre

prioritne podporia vld5ie projekty alebo Sporty s dlhSou tradiciou. Ak si majir rodidia vybrat',

prioritne podporia namiesto zvazu klub a teda priamo diet'a. Aktu6lne zvaz nedisponuje

financiami, ktorymi by zamestnal osobu, ktor6 by sa vyslovene zamerala marketingom, PR

a takdto spolupr6ce vyhfad6vala.

z 30 eur na 35 eur/ 45 min.

z 30 eur na 45 eurl45 min.

iinnost'

35 eurl45 min.

45 evl45 min.

za:2419 proti: 0 zdrLal:0

za:2419 proti: 0 zdrLal:0



Peter Ivanid vysvetlil, aky smerom sa m6Zeme/vieme uberat' aktu6lne a ziskaf finandnri

alebo inri podporu, ktor6 by w'dmtpomohla zviditetnit sa, n6jst' sponzorov. Aktu6lne je

r ozpr acov anlch niekollko ciest :

- E-shop

- Zmbxa s firmou, ktor6 distribuuje livestream a reklamu

Nominicia rozhodcov na majstrovsk6 srittaie

Martin Sr6mka otvoril diskusiu k t6me nomin6cii zahranidnlch rozhodcov na

slovenskfch majstrovskych sitaLiach. D6vodom bola nespokojnost' dlenskej zifl<ladne,

vedricich klubov, ktori opakovane vyjadrovali nespokojnost' s odbomost'ou a hodnoteniami na

majstrovskfch sirt'aZiach. Nakollko panel rozhodcov, nie je vldy zloleny zrozhodcov, ktorych

vfbor sekcie navrhne, stane sa, Ze niektori odmietnu, nahrddzqi sa inlimi aj na poslednri chvil'u

akvalitanie je vyhovujrica podlia slov Martina Sr6mku a host'a Simony Brecikovej.

Stella Yitazkovd sa vyjadrila, Ze cielom pozyvania zahranidnjrch rozhodcov na

majstrovskl sitaile bolo p6vodne zabezpedenie neutrality, spravodlivosti, r6znorodosti.

Aktu6lne sapozlva 5 zahranidnych rozhodcov.

Karol Bles6k dodal do diskusie, Ze v roku 2020 zahranidni rozhodcovia hodnotili

do fin61e p6r, ktory slovensk6 dast' rozhodcovsk6ho panelu do fin6le neposunula. Vyzdvihol

neutr6lnost' zahranidnlch rozhodcov, nakollko nepoznaji pary a nemajri k nim Liadny priamy

vztah.

Pavel Imre srihlasil s vyjadrenim p6na Karola B1es6ka. Dodal, Ze prdve btto

situ6ciu vieme na zdklade hodnotenia, ktor6 je jasn6 vyhodnotit' ako Karol Blesak opisal.

TaktieZ dodal, Zeinhstfa?by mohla dopadnrit'riplne inak a nemusi to byt' pravidlo.

Pan Miroslav Bahin poznamenal, Ze finandn6 prostriedky, ktor6 zvdz vynakladd

na prepl6canie n6kladov zahranidnlch rozhodcov podlia jeho ni.zoru neprin65ajri Zelan! efekt.

N6sledne prebehla Sir5ia diskusia, p6n Peter Ivanid nawhol do budricna kompromisn6 rie5enie.

Ak by boli riseky aktivnej5ie v n6vrhoch zahranidnych rozhodcov na majstrovsk6 srit'aZe, celf

proces by sa vedel posunrit' tak, aby mal qibor das n6vrhy rozhodcov spracovat', schv6lit',

oslovit'a v pripade neirdasti adekv6tne nahradit'. Cim sk6r je pripraveny fin6lny panel, tfm sk6r

je moZn6 pozyvat zahranidnych rozhodcov, ktori majri svoje terminy uZ mesiace vopred

obsaden6. Konkurz sa vyhodnocuje k 30.09. Standardne, vypisanf do 30.6. V pripade, Ze by sa

hned' konkurz vyhodnotil a bol by uZ schv6leny zoznam zafuantdnlch rozhodcov, das na

pozv6nky by bol dlh5i a pravdepodobnost'konednej spokojnosti by bola viidSia.



Odporriianie pre Vfbor sekcie TS na zdklade diskusie:

Navrhovat' viac n6hradnikov zo zahranidnych rozhodcov, pozyvat len tych

rozhodcov, ktori boli schv6leni na zasadnuti qfboru. Po vyderpani zahranidnych rozhodcov

vrftane n6hradnikov sazahranidny rozhodca nahradi vylosovanli,m slovenskym rozhodcom.

Srit'aZn;f fsek by mal vylosovat' 8 TOP rozhodcov a2 nithradnikov. Budri sa zverejfloval aj

n6hradnici, av5ak ich nasadenie na prislu5nd MSR bude aiz v propozici6ch. Nenasadeny

n6hradnik sa pri najbliZSom losovanf vracia do osudia.

ll. Z6ver

Predsedajirci sa pod'akoval deleg6tom za tidast'a tistretovost' a uzavrel zasadnutie V;frodnej

konferencie sekcie rS SzrS.

V Bratislave dfla 12.06.2024

Predsedajtci: Peter Ivanid

Zapisala Miroslava Porubiinov6

Overil: Martin Sr6mka

Stella Yit'azkovd
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